
Van de redactie 
Het jaar zit er bijna weer op, Sinterklaas in het 

land en de kerstversiering ligt in de winkels. 

Mooi moment om even terug te blikken op het 

afgelopen jaar. Na drie jaar eindelijk weer onze 

eigen Jeroen Boschloop, met veel deelnemers en 

mooi weer. Verderop een terugblik van Esther, 

bestuurslid en organisator, over wat er allemaal 

bij komt kijken achter de schermen. 

Bij de jeugd waren dit jaar verschillende leden 

die Brabants kampioen werden op hun 

onderdeel. We zien steeds meer nieuwe leden. 

De jeugdafdeling bloeit en de loopgroepen 

groeien. Hoe mooi is dat voor een vereniging? 

In november is een lezingenreeks gestart met 

boeiende onderwerpen voor alle lopers, dus let 

op de aankondigingen voor de komende lezingen 

(de eerstvolgende is 12 januari 2024). 

Een mooi initiatief van en voor onze jeugdleden: 

als kinderen uit hun sportkleding en schoenen 

zijn gegroeid, maar de kleren zijn nog goed, dan 

kunnen ze worden aangeboden zodat andere 

leden ze kunnen meenemen en gebruiken. In de 

hal naar de kantine zijn hiervoor twee planken 

gereserveerd. Een mooie manier van 

duurzaamheid. 

Vooruitkijkend hebben we dit jaar nog de 

Engelermeercross (10 december) en natuurlijk 

het leukste feestje van jaar: de O.S.S.-VOLO 

Kerstborrel op 14 december.  

Rest ons iedereen een fijne tijd toe te wensen de 

komende maand, en ook volgend jaar zien we 

graag weer stukjes voor het clubblad in onze 

mailbox! 

Jolanda  jolandamik@ziggo.nl   

Pieter     pietervanklinken@gmail.com  

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Van de voorzitter 

Voordat ik begin aan mijn rubriek, ga ik eerst 

zestig jaar terug in de tijd. Om mezelf wat 

houvast te geven: mijn moeder werd dat jaar 

geboren, dus dat voelt als heel lang geleden. 

Maar het belangrijkste wat dat jaar gebeurde 

was dat Jeroen van Dillen lid werd van O.S.S.-

VOLO. Het bijzondere hieraan is dat hij tot op de 

dag van vandaag nog steeds lid is. En wat voor 

een lid: Bijna elke taak heeft hij wel eens 

uitgevoerd, en omdat hij nog niet zoveel van 

polsstokhoogspringen wist, heeft hij zich daarin 

onlangs ook verdiept en geeft hij wekelijks de 

leukste training aan onze jeugd. Dus vanaf deze 

plek wil ik Jeroen enorm bedanken voor zijn 

inzet gedurende de laatste 60 jaar! 

December 2022 
November 2023 
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Deze man blijft zestig jaar zitten, waar het 

kabinet het nog geen drie jaar volhield. Dit 

betekent voor de club dat we weer ruim 60 

mensen bij elkaar hebben gevonden om 

stemmen te tellen. Naast deze grote 

inkomstenbron hebben de lotenverkopers 

zichzelf weer eens overtroffen met de Grote 

Clubactie. Dik 3.000 loten zijn er verkocht 

namens O.S.S.-VOLO! Een enorme pluim voor 

alle leden! 

Al deze vrijwilligers zijn bedankt op de 

vrijwilligersbedankavond. Deze avond werd 

gecombineerd met een lezing van Mariska van 

Sprundel. Er zijn heel wat mythes over lopen 

langsgekomen. Zo is bijvoorbeeld een 

voorvoetlanding toch niet zo heilig als dat ik zelf 

dacht. Op 12 januari en 15 maart zijn er nog 

twee lezingen bij ons in het clubhuis, dus zet 

deze data in je agenda! 

Persoonlijk staat 10 december rood omcirkeld in 

mijn agenda: de Engelermeercross. De afgelopen 

zomer reisde ik van de Vogezen naar Menorca 

tot aan zelfs Zuid-Afrika om te kijken wat de 

beste training is om dat heuveltje na het strand 

goed op te komen. Nu is het tijd om al die 

training te verzilveren tot een topklassering. Ook 

hier kan iedereen nog aan meedoen. Dan kan je 

bijna in één ruk door naar de kerstborrel op 14 

december, want na inspanning komt 

ontspanning.  

De dagen beginnen 

inmiddels wel erg kort te 

worden en dat betekent 

dat het jaar er weer bijna 

op zit. Een mooi jaar waarin 

veel mensen zich bij ons 

hebben aangesloten. Ik zie 

dat ze warm worden 

ontvangen, een beeld dat 

tekenend is voor O.S.S.-

VOLO. Blijf in de koude 

dagen deze warmte geven, 

dan zorgen we gezamenlijk 

voor een goed einde van 

2023 en een frisse start in het nieuwe jaar! 

Martijn van der Vis 

Voorzitter 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Clubkampioenschappen 2023 
Nu de eerste crossen weer zijn gelopen, de regen 

en de kou in Nederland zijn gearriveerd, is het 

bijna niet voor te stellen dat we ruim anderhalve 

maand geleden met z’n allen heerlijk in het 

zonnetje hebben genoten van de 

clubkampioenschappen.  

Alles begint in de vroege ochtend rond een uur 

of acht; de eerste ouders met en zonder 

kinderen arriveren om de baan wedstrijdklaarte 

maken. Dat is een heel karwei: de zandbakken 

moeten worden omgespit, de meetlinten 

uitgerold en vastgezet, hordes klaargezet en nog 

veel meer. Met de hulp van iedereen lukt het 

echter al snel om alles klaar te zetten en is er 

nog tijd voor een lekker kopje koffie.  

Inmiddels druppelen steeds meer jeugdige 

atleten de baan op. Startnummers worden 

opgespeld en er wordt een gezamenlijke 

warming-up gehouden. Aan de andere kant van 

het veld krijgen de hulpouders en juryleden nog 

de laatste instructies en dan zijn we er allemaal 

klaar voor! Het is 9.45 uur en de wedstrijd 

begint.  

Vlnr: Maira Beyer, Juul Sens, Sophie Kooijman en Elin Jorna 



Met honderd (!) jeugdatleten staan we aan de 

start. Van de pupillen U9 tot de junioren U18 zijn 

alle leeftijden vertegenwoordigd. Aan de 

tribunezijde is het de beurt van de junioren om 

hun beste beentje voor te zetten tijdens het 

hordelopen en sprinten. Aan de andere kant van 

de baan zijn het de pupillen. Je kunt mooi zien 

welke (mogelijke) ontwikkelingen nog voor hen 

in het verschiet liggen. De junioren U14 Mannen 

blonken zelfs twee keer uit tijdens de 80m 

horde. Door een kleine fout in de organisatie 

stonden de hordes te laag en moest het 

opnieuw. Maar de jongens namen het sportief 

op en streden een tweede keer om de 

felbegeerde eerste plaats.  

De toeter gaat, snel door naar het volgende 

onderdeel! We gaan de lucht in, er wordt 

namelijk hurkhoog gesprongen door de pupillen 

U9 en U10 en wel tot 1,05m. Geen idee wat 

hurkhoog is? Bekijk dan gauw 

de foto hiernaast. De pupillen 

U12 houden het bij het 

hoogspringen en komen maar 

liefst 1,10m (MU12) en 1,20 

(JU12) hoog. Bekijk vooral eens 

uitgebreid de uitslagen, want 

zoveel gedeelde plekken heb ik 

nog nooit gezien. Erg knap!  

De junioren gaan in plaats van 

de hoogte de verte in. Tijdens 

het verspringen scheelt het bij 

sommigen niks tot een 

evenaring van hun PR, 

anderen springen er 

ruimschoots overheen. Na 

het lopen en springen mist 

natuurlijk nog het werpen. 

Voor de pupillen houdt dit 

vortexwerpen in en de junio-

ren wagen zich aan het 

kogelstoten. De U18 

Vrouwen nemen daar geen 

genoegen mee en gaan 

daarna nog speerwerpen. 

Ook trainer Dennis Hannon 

laat zien wat hij in huis heeft 

en zijn speer belandt ver in 

het veld. Misschien is het 

volgend jaar ook voor de senioren en masters 

tijd voor een meerkamp?!  

Ten slotte moet natuurlijk elke meerkamp 

afgesloten worden met een duurloop. Voor de 

pupillen U9 en U10 houdt dit een 4-minutenloop 

in, waarbij ze proberen binnen 4 minuten zoveel 

mogelijk meters af te leggen. Hierbij worden ze 

natuurlijk hartstikke hard aangemoedigd door de 

andere atleten en toeschouwers. Hetzelfde geldt 

natuurlijk ook voor de pupillen U12 met als enige 

verschil dat zij zes minuten moeten lopen. Bij de 

junioren is het andersom: geen vaste tijd maar 

een vaste afstand, namelijk 600m. Wanneer ook 

zij na anderhalf rondje de finishlijn hebben 

gehaald is de strijd om clubkampioen 2023 te 

worden gestreden.  

Het programma is echter nog niet voorbij. De 

volwassenen maken zich warm voor hun 

Elske Kluten 

Marjo Eshuis 



clubkampioenschap. Wie clubkampioen wordt, 

wordt niet met een meerkamp bepaald maar via 

een 3000 meter. Aan de start staan liefst  vijftien 

atleten en tussen al die mannen staat ook één 

vrouw, good old Marjo Eshuis, die logischerwijs 

meteen clubkampioen werd. Hopelijk durven 

volgend jaar meer atleten de strijd aan! Na 

zevenenhalf rondje met aanmoedigingen vanaf 

de kantine en de tribune is de eerste met een 

tijd dik onder 10 minuten binnen. Het duurt niet 

lang en dan is iedereen de finish gepasseerd.  

Als je dacht dat het nu tijd is voor de 

prijsuitreiking, heb je het mis. Er wordt nog 

polsstokhooggesprongen. Laten we gauw een 

kijkje nemen! Vier atleten staan aan de start en 

wederom maar één vrouw. Wat is dat toch?! Ze 

laten met deze officiële wedstrijd zien wat ze in 

het afgelopen jaar hebben geleerd van trainer 

Jeroen van Dillen. Ik kan je vertellen: dat is veel. 

Ze komen tot wel 2,10m hoog en het scheelde 

niet veel of 5cm hoger was ook nog gelukt. Mooi 

om te zien en ik ben benieuwd hoe hoog ze 

volgend jaar komen!  

We kijken terug op geslaagde 

clubkampioenschappen met lekker weer, waarbij 

iedereen het beste uit zichzelf haalde, er mooie 

resultaten behaald zijn en we samen met 

iedereen er een mooie dag van hebben gemaakt! 

Bedankt aan iedereen die zich hiervoor ingezet 

heeft door zijn of haar bijdrage te leveren. 

 

Mocht je nog een keer rustig alle fantastische 

resultaten, die iedereen behaald heeft, willen 

bekijken? Neem dan vooral een kijkje op 

https://www.atletiek.nu/wedstrijd/uitslagen/39

805/ om de volledige uitslagen te zien.  

 

Mocht je de volledige sfeerimpressie nog niet 

gezien hebben, bekijk dan vooral de foto’s van 

Wim Gielis via deze link: https://www.oss-

volo.nl/a-fv/  

 

Charlotte Huth 

Proficiat aan alle clubkampioenen van 2023! 
Jongens Pupillen U8 Meiden Pupillen U8 

1 Hudayfah Kasmi 1 Feliz Idugboe 

2 Anas Bahrouz 2 Fenna de Jager 

3 Kasper van de Glind 3 Sofie Krooswijk 

Jongens Pupillen U9 Meiden Pupillen U9 

1 Dex Müskens  1 Lena van Bavel 

2 Omair Elhenawy 2 Yasmina Lamjaata 

3 Kian Damsteegt 3 Emma Hodenius 

Jongens Pupillen U10 Meiden Pupillen U10 

1 Mats Kooijman 1 Evy Krooswijk 

2 Gijs van Hulten 2 Lana de Jager 

3 Max Vermeulen 3 Philippa Pronk 

Jongens Pupillen U12 Meiden Pupillen U12 

1 Lars van Sommeren 1 Minke van Zimmeren 

2 Filippo Damen 2 Saran Doumbia 

2 Iyayiosa Erhabor 3 Maud van den Burg 

Jongens Junioren U14 Meiden Junioren U14 

1 Viggo Pronk 1 Elin Jorna 

2 Finn Hak 2 Juul Sens 

3 Thijs Rommens 3 Ricky Beentjes 

Jongens Junioren U16 Meiden Junioren U16 

1 Tijn Oosterwaal 1 Sofie Werners 

2 Sten Oosterwaal 2 Laura Jansen 



3 Stijn de Backer 3 Aimée Weijnen 

3000m Mannen Vrouwen  Junioren U14 

1 Merlin Nicolay 1 Jolein van den Dungen 

2 Jesper Speekenbrink 2 Amina Mejaiti 

3 Ceel van den Heuvel 3000m Vrouwen 

  1 Marjo Eshuis 



∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

ProtéIneke 

Hier is jullie 

ProtéIneke 

weer! Deze 

keer beschrijf ik 

voor jullie de 

meest 

gemaakte 

smoezen vóór, 

tijdens en na een wedstrijd. Soms lijkt het 

namelijk alsof er een samenzwering tegen je is 

wanneer je aan die hardloopwedstrijd begint. De 

excuses liggen dan al klaar in het schap! 

Het begint al met die wind, een onzichtbare 

tegenstander die je vooruit duwt, maar die je  

uiteraard meer als een zware last op je 

schouders drukt. Hoewel je een rondje loopt zal 

je toch 90 procent van de tijd wind tegen 

gelopen hebben en voelde elke stap als een 

gevecht tegen de windstoten. 

En dan het slapen, of beter gezegd, het 

ontbreken ervan. De week voorgaand aan de 

wedstrijd was een aaneenschakeling van 

onrustige nachten. Je lichaam vraagt om rust 

terwijl je jezelf naar de startlijn sleept. Het leuke 

is dat meestal dan de snelste tijden gelopen 

worden. 

Dan heb je nog de route. ‘Oh, al die bochten!’ 

Het voelt als een parcours ontworpen voor het 

MTB’en. Elke bocht lijkt je weg te leiden naar 

een nieuw obstakel en je snelheid wordt 

gedwarsboomd door de constante wendingen 

die je moet maken. 

Vervolgens de nieuwe schoenen. Een zegen en 

een vloek tegelijkertijd. Ze zijn nog niet 

ingelopen, alsof je voeten een vreemde taal 

proberen te leren. Elke stap is als een 

kennismaking met een onbekende partner, 

ongemakkelijk en onhandig. De conclusie 

achteraf is uiteraard overeenkomstig met de tijd! 

Dan zijn er nog die andere lopers, die een 

andere afstand doen. Ze lijken allemaal op jouw 

pad te belanden alsof ze de andere route zijn 

vergeten. Het is als een dans van ontwijkende 

bewegingen, maar het verstoort jouw ritme en 

focus. Vanzelfsprekend de schuld van een 

slechte organisatie. 

En als klap op de vuurpijl, last but not least, het 

meest gehoorde excuus: het te snel van start 

gaan. Je liet je meeslepen door de energie van 

anderen, als een kudde schapen die je in een 

onbekenderichting duwde. Voor je het wist, was 

je energie al opgebrand, lang voor de finish in 

zicht was. 

Maar te midden van deze wirwar van excuses ligt 

de kern van de waarheid. Soms zijn er 

omstandigheden buiten onze controle die ons 

dwingen te improviseren, aan te passen en door 

te zetten. Dus ondanks alle excuses blijf je 

vastbesloten om te blijven rennen, wetende dat 

je volgende keer sterker terugkomt, klaar om 

deze uitdagingen te overwinnen en je eigen 

persoonlijke record te verbeteren. 

ProtéIneke 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Weekend Ardennen 
Een aantal maanden geleden ontstond onder 

een aantal leden spontaan het idee om vanuit 

O.S.S-VOLO een ‘trainingsweekend’ te 

organiseren. Een weekend om samen in een 

andere omgeving een wat langere afstand te 

lopen, elkaar wat beter te leren kennen en ook 

om gewoon te chillen. Iedereen mocht mee.   



Martijn, Michel, Esther, Leonie, Wim, Rudo en 

Romy hebben eind oktober afgetrapt met een 

weekendje naar de Ardennen.  Voor de een was 

het een fijn weer ‘thuiskomen’ in een bekende 

omgeving,  voor de ander een heel nieuw 

avontuur.  Ons huisje keek (bijna) uit op de La 

Chouffe-brouwerij en was een heel fijn 

basiskamp voor dit weekend.  Alle ingrediënten 

voor een goed weekend waren aanwezig:  

hardloopspullen  inclusief rollers en andere 

massagetools, spelletjes, drank, muziek en eten.  

Zaterdagochtend was het tijd voor waar we echt 

voor gekomen waren: stevig trailrunnen.  Een 

deel van de groep was bij voorbaat al 

geblesseerd en koos voor wandelen. Ook een 

hele uitdaging in dit gebied.  De trailrun was vrij 

avontuurlijk en voelde toch zeker twee keer zo 

lang als-ie was. Het was ook twee keer zoveel 

genieten. Na het wandelen en hardlopen, eten,  

opfrissen en een spelletje konden we heerlijk 

aanschuiven in een taverne in de buurt.   

Voor de liefhebbers was er op zondagochtend 

een rondleiding in de bierbrouwerij geregeld,  of 

nog een trailrun.  Na nog even lunchen met z’n 

allen en alles weer  inpakken, gingen we weer op 

huis aan.    

Ga jij de volgende keer ook mee?  

Romy Hoevelaken 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Terugblik Jeroen Boschloop 
Het is al ruim vijf maanden geleden, maar het 

was misschien wel hét hoogtepunt van dit jaar 

voor de club: de terugkeer van de Staete 

Makelaars Jeroen Boschloop.   

 

Veel van jullie waren op deze mooie zomeravond 

aanwezig om een ronde van vijf of tien kilometer 

te lopen. Er zijn heel wat PR’s gesneuveld en we 

hebben een groot aantal deelnemers (403!) 

mogen verwelkomen. Het succes van deze editie 

hebben we dan ook te danken aan alle 

deelnemers, vrijwilligers en sponsoren! Voor ons 

was deze avond het eindresultaat van een 

maandenlange voorbereiding. Bij het 

organiseren van een hardloopevenement komt 

namelijk veel kijken. Lees je mee? 

 

De Staete Makelaars Jeroen Boschloop werd dit 

jaar voor de achttiende keer georganiseerd. De 

organisatie is jarenlang in handen geweest van 

een aantal (oud-) O.S.S.-VOLO’ers. Via wat 

omwegen hadden we de juiste personen weten 

te bereiken en kregen we een overdracht. 

Tijdens het organiseren van een 

hardloopevenement wordt gebruik gemaakt van 

een draaiboek. Dit draaiboek bevat alle details 

over de voorbereiding (denk aan: vergunning 

aanvragen, materialen regelen, sponsors 

benaderen, werving vrijwilligers, EHBO), de 

opbouw en een gedetailleerd tijdschema van de 

dag zelf (zoals opening inschrijfbureau, 

ontvangst eerste lopers). Tijdens onze eerste 

vergaderingen hebben we dit draaiboek 

uitgewerkt en de taken verdeeld. Als compleet 

nieuwe organisatie (bestaande uit Leonie 

Rubbens, Rob Nelisse, Peter Nouwen, Geert 

Mulders, Jan Bloo en mijzelf) moesten we 

natuurlijk ook aan elkaar wennen. In de loop van 

de tijd raakten we goed op elkaar ingespeeld en 

vormden we een sterk team! 

 

Romy Hoevelaken 

Briefing voor de vrijwilligers. 



De aanvraag van de vergunning is het 

allerbelangrijkst (immers zonder vergunning 

geen evenement) en dit gaat via een formulier 

op de website van de gemeente ’s-

Hertogenbosch. Omdat het parcours van de 

Staete Makelaars Jeroen Boschloop over 

openbare wegen gaat was daar al vrij in het 

begin het eerste obstakel: het verkeersplan. Ik 

denk dat Geert en Peter het woord nog steeds 

niet kunnen lezen zonder er stress van te krijgen. 

Het verkeersplan is een zeer gedetailleerd 

overzicht van het hele parcours met hierin 

aangegeven welke straat er afgesloten wordt, 

welke borden en hekken er worden geplaatst en 

waar de vrijwilligers komen te staan. Na 

ontelbare keren aanpassen én een mondelinge 

toelichting tijdens een afspraak op het 

gemeentehuis kregen we eindelijk groen licht: 

het verkeersplan was goedgekeurd en de 

vergunning toegekend! Ondertussen werden er 

afspraken gemaakt met Staete Makelaars, 

Run2Day Den Bosch, restaurant Moeke en werd 

er gestart met de werving van vrijwilligers. 

Immers zonder sponsors of vrijwilligers ook geen 

evenement! 

 

Op de dag zelf zijn we ’s ochtends rond 8.30 uur 

gestart met het verzamelen van alle benodigde 

spullen uit de opslag bij O.S.S-VOLO. Eenmaal 

gearriveerd bij de Pettelaarse Schans moesten er 

eerst nog twee Chinooks van defensie opstijgen 

voor het terrein door onze contactpersoon van 

de gemeente aan ons kon worden overgedragen. 

Na een korte inspectie mochten we starten met 

de opbouw, gelukkig konden we rekenen op hulp 

van een aantal vrijwilligers bij het uitzetten van 

het parcours. Na een klein euvel met de 

toiletwagen die uiteindelijk door Boels 

(gelukkig!) ruim op tijd werd bezorgd, waren we 

vlak voor de eerste lopers arriveerden klaar. 

Dertigduizend stappen later was het 23:00u en 

keken we met een moe, maar zeer voldaan 

gevoel, terug op een fantastische achttiende 

editie! 

 

Inmiddels is de vergunning voor de 19e editie in 

aanvraag en wel voor donderdagavond 16 mei 

2024. Hopelijk tot dan, als loper, vrijwilliger of 

toeschouwer! 

 

Esther Bruls 

Organisatie Staete Makelaars Jeroen 

Boschloop/ Wedstrijdcommissie/ 

Algemeen bestuurslid 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Trainersdag  
Op 4 november is een groep trainers en 

assistent-trainers van O.S.S.-VOLO  naar de 

jaarlijkse looptrainersdag van de Atletiekunie 

geweest. Op Papendal kwamen zo’n 1200 

looptrainers uit heel het land samen om 

workshops te volgen van professionals.  

Onderwerpen waren o.a. motoriek, houding, 

looptechniek, voeding, leervormen en nog veel 

meer.  

De dag werd geopend door Patrick van Hees,  de 

geluksprofessor. Vooraf hadden veel deelnemers 

een vragenlijst over geluk ingevuld, waaruit 

bleek dat hardlooptrainers zich bovengemiddeld 

gelukkig voelen. Een goede PR om meer trainers 

aan te trekken! 

Na de plenaire opening gingen we allen onze 

eigen weg naar de workshops, waar we elkaar 

ook wel weer tegenkwamen.  We vonden het 

allemaal een geslaagde dag en gingen met 

nieuwe inspiratie naar huis.  

Het afgelopen jaar hebben de assistent-trainers 

per groep de trainingen al wel eens 



overgenomen als de trainer verhinderd was. In 

2024 zullen ze vaker een deel van de training 

gaan verzorgen! Meer informatie volgt. 

Romy Hoevelaken 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Clubkleding O.S.S.-VOLO 
De temperaturen kruipen langzaam omlaag, de 

zon heeft plaatsgemaakt voor de regen en de 

petjes worden ingeruild voor verlichting. Kortom, 

de zomer is nu echt voorbij en de winter maakt 

zijn intrede. De 

hardloopshorts kunnen 

weer worden opgeborgen 

en de lange tights worden 

afgestoft. Nu begint de 

paniek, want waar zijn 

toch die fijne 

hardloopbroeken?! Goed 

nieuws! Bij O.S.S.-VOLO 

hebben we nog hele 

mooie lange clubtights op 

voorraad liggen. Voor 

slechts 44 euro bent u de 

trotste eigenaar hiervan. 

Interesse in een exemplaar? Op donderdag 7 en 

14 dec heeft u na de training gelegenheid om 

een broek te passen en aan te schaffen. Ook is er 

nog tal van andere O.S.S.-VOLO clubkleding 

verkrijgbaar, dus grijp je kans! 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Engelermeercross 
*Zondag 10 december 2023!* 

Bijna december, dus het cross-seizoen nadert 

weer! Op zondag 10 december 2023 organiseren 

wij onze 26e Engelermeercross. De 

vergaderingen zijn weer achter de rug, de 

werving voor vrijwilligers lijkt geslaagd, de 

vergunning is er en het draaiboek is puntgaaf. Dit 

jaar voeren we wat kleine veranderingen door. 

We laten de pupillen & junioren eerst starten, 

gevolgd door de recreanten. Ook komt er een 

definitief einde aan het tochtige en koude 

paviljoen als uitvalsbasis. We mogen namelijk 

gebruikmaken van het (gloednieuwe) clubhuis 

van de Watersportvereniging Engelermeer. Dit 

biedt mogelijkheden om ook het start- en 

finishgebied anders in te delen. Dat zal allemaal 

voor het clubgebouw zijn. Het parcours zal 

verder bestaan uit de bekende rondes: dwars 

over heuvels, paden en natuurlijk het strand. 

Aangezien er voorgaande jaren steeds vaker 

verwarring optrad over het eindklassement van 

de recreanten, senioren en masters hebben we 

besloten geen onderscheid meer te maken 

tussen recreanten en de wedstrijdloop 

De (assistent-)trainers. Staand vlnr: André Boel, Marjo Eshuis, Pieter 

van Klinken, Rob Nelisse, Steffie Kozica. Zittend vlnr: Ad van den Oord, 

Romy Hoevelaken, Pascal Ramakers. 



(senioren/masters). De groep recreanten delen 

we op in vier categorieën: mannen 40 -, mannen 

40+, vrouwen 40- en vrouwen 40+. Alleen als je 

vijf ronden loopt, doe je mee voor de prijzen. De 

drie snelste lopers van elke categorie krijgen een 

medaille. 

Natuurlijk kunnen we ook deze 26e editie niet 

organiseren zonder hulp van vrijwilligers van 

onze club. Enkele dagen na de eerste oproep 

meldden zich al elf vrijwilligers! Hier zijn we heel 

erg blij mee. Ook Run2Day is dit jaar van de 

partij als onze trouwe sponsor. 

De Engelermeercross maakt deel uit van het 

Meierij Cross Circuit. Dit is een samenwerking 

tussen vier recreatieve crosslopen in de 

omgeving: Sparrenbosloop (29 oktober j.l.) in 

Boxtel, de Lunettencross in Vught op 14 januari 

en de Dommelcross op 4 februari 2024. Loop je 

drie van de vier crosslopen dan verdien je een 

plek in het eindklassement. De prijsuitreiking 

vindt plaats na afloop van de Dommelcross. Voor 

elke crossloop dient afzonderlijk ingeschreven te 

worden, je doet automatisch mee aan het 

circuit. 

We hopen veel O.S.S-VOLO’ers aan de start te 

zien! 

Esther Bruls, namens de organisatie van 

de Engelermeercross (Peter Nouwen, 

Michel Maassen, Jan Bloo) 

 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Kantinecommissie  
De vereniging is een commissie rijker, de 

kantinecommissie!  Jelle, Els, Marion en Romy 

hebben als doel alles wat met de kantine te 

maken heeft goed te laten verlopen en de 

kantine een frisse update te geven. In 2023 

hebben we twee keer een vergadering gehad. 

Heb je vragen of opmerkingen? Schiet dan één 

van ons aan, dan bespreken we het!  15 januari  

vergaderen we weer na de training.   

Jelle loopt in de groep van Rob,  Marion in de 

groep van Pascal,  Romy in de groep van Hans en 

Els in de dinsdagochtend groep.   

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Jeroen 60 jaar lid O.S.S.-VOLO 
Afgelopen maand was het zestig jaar geleden dat 

Jeroen van Dillen lid werd van onze club. Hij 

heeft zich nooit meer uitgeschreven en tot op de 

dag van vandaag is Jeroen een enthousiaste 

loper en trainer.  

 

Jeroen heeft zo’n beetje alles wel gedaan binnen 

onze club, maar bescheiden als hij is, bedankte 

hij voor een uitgebreid interview met TopPunt. 

Wel wilde hij zijn meest bijzondere 

herinneringen op een rij zetten voor ons. De 

mooie anekdotes zitten daar niet bij, maar wil je 

mooie verhalen over de club? Spreek hem aan 

en je bent wel een tijdje zoet met deze altijd 

goedgeluimde VOLO’er. 

 

‘Ik was dertien jaar toen ik lid werd van O.S.S.-

VOLO. Ik vond alle onderdelen leuk, maar 100 

meter, verspringen, speerwerpen en 

hoogspringen waren mijn favoriet. Ik was niet 

echt goed, maar had er wel veel plezier in. Als 

junior A sprong ik 1,60 m. hoog, net over mijn 

eigen lengte heen en landde ik in het zand in 

plaats van op een dik kussen. 

Samen met mijn sportvrienden gingen ik naar 

baanwedstrijden: naar Uden, Vught, Breda, 

Oisterwijk en Tilburg. Eerst met de bus en later 

op de brommer. In mijn geval een Tomos, een 

Puch en een Berini. 

O.S.S.-VOLO was in die tijd een atletiek- én 

turnvereniging met goede atleten en een 

sintelbaan. Ook heeft onze vereniging in 1964 

een Internationale landenwedstrijd 

georganiseerd. Ik was zo trots dat dat bij mijn 

club werd georganiseerd! En later ook nog de 

Zuid-Nederlandse kampioenschappen voor 

senioren. Heel bijzonder. 

Na mijn junioren-periode werd ik - behalve 

atleet - ook jeugdtrainer. Het aantal leden in die 

tijd was sterk teruggelopen. Als fanatiek lid zette 

ik samen met anderen de atletiekafdeling door. 

De afdeling atletiek kon blijven bestaan met 

financiële ondersteuning van de turnafdeling. 

Om extra financiën binnen te halen, 

organiseerden wij verscheidene activiteiten: o.a. 



peperkoeken aan de deur verkopen en oud 

papier ophalen. 

O.S.S.-VOLO had in die tijd ook nog geen 

loopgroepen zoals nu. De langste afstanden 

waren 3.000m, 5.000m en 10.000m op de baan. 

Ook het bestuur verouderde en slonk. Er moest 

dus verjonging/vervanging komen. Daar heb ik 

mij toen voor aangemeld. Ik was zó betrokken bij 

mijn club, dat ik zelfs een jaar over moest doen 

tijdens mijn studie. Ook mijn vrouw Yvonne heb 

ik in 1968 bij O.S.S.-VOLO leren kennen. 

Ik heb heel veel leuke mensen ontmoet en ook 

veel sportvrienden bij O.S.S.-VOLO gehad (en 

nog steeds). Tijdens één van de trainingen heb 

ik, middels mijn loopgroep, O.S.S.-VOLO bedankt 

voor alle fijne jaren en de hoop uitgesproken dat 

ik nog een tijdje kan én mag meetrainen.’ 

Jeroen van Dillen 

∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Ruilkast 
In de hal van ons clubhuis is één van de 

twee stellagekasten sinds kort 

omgetoverd tot Ruilkast. In de Ruilkast 

mogen leden van de club schoenen of 

sportkleren leggen waar ze zijn 

uitgegroeid, of die ze niet meer 

gebruiken. En uit de ruilkast mogen 

leden van de club alles pakken wat zij 

goed kunnen gebruiken. 

Het idee voor een Ruilkast ontstond 

tijdens een vergadering van 

jeugdtrainers begin oktober. Eén 

jeugdtrainer had van een atleetje 

gehoord dat haar ouders geen nieuwe 

sportschoenen konden betalen. Ze was 

sportschoenen voor dit meisje gaan 

regelen. Maar toen een andere 

jeugdtrainer hierover hoorde, stelde hij 

voor hier een groter project van te 

maken. 

De jeugdtrainers bedachten daarop de 

Ruilkast. Een Ruilkast bezorgt spullen 

een tweede leven. En dat is goed voor 

onze aarde en fijn voor onze 

medeclubleden. De Ruilkast moest op 

een plek staan, waar mensen er heel 

laagdrempelig spullen in konden leggen en 

spullen uit konden halen, meenden de 

jeugdtrainers.  

En zo gebeurde het dat één van de 

stellagekasten in de hal van ons clubhuis, door 

middel van door jeugdatleten gemaakte bordjes, 

gebombardeerd werd tot Ruilkast van onze club. 

De tweede stellagekast in de hal van ons 

clubhuis doet voor de ene helft dienst als 

verzamelplek voor gevonden voorwerpen en 

voor de andere helft als plek voor loopgroep-

lopers om hun spullen neer te leggen. Ook deze 

stellagekast is voorzien van bordjes om aan te 

geven waar wat hoort. 

Aarzel niet om gebruik te maken van de Ruilkast. 

Maar voel je vrij te geven en te nemen. 

Esther Wittenberg 

Jeroen van Dillen trakteert vanwege zijn 60-jarig jubileum. 



∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞∞ 

Rondje op de baan 
…met  Wout van Dongen 

 

Wie ben je en hoe lang loop je bij O.S.S.-VOLO 

en in welke groep? 

Ik ben sinds 1-4-1994 lid van deze club en loop 

nu bij de ochtendgroep. Ik ben bij de loopgroep 

van Henri Pennings begonnen. 

 

Wat vind je de mooiste verandering die je de 

afgelopen jaren bij VOLO hebt gezien? 

De mooiste verandering vind ik nog steeds het 

clubhuis, mede omdat ik zelf hiervoor aan de 

basis heb gestaan. 

 

Wat trekt jou het meeste aan in het hardlopen? 

En heb je ook en motto m.b.t het hardlopen? 

De vrijheid en de langere afstanden trekken het 

meest en het crossen. Helaas gaat de leeftijd een 

rol spelen en worden het tempo en de afstand 

minder. Motto: Nooit opgeven! Ik heb nog nooit 

een wedstrijd niet uitgelopen. 

 

Aan welke wedstrijd bewaar je mooie 

herinneringen? 

Mijn eerste marathon in Rotterdam, ondanks dat 

ik mijn doel van binnen vier uur niet haalde en 

dus conform een weddenschap het nog een keer 

moest doen Mijn tijd was 4 uur en 52 sec., die ik 

een jaar later verbeterde naar 3.40.18 

 

Waarvoor gaat 's ochtends de wekker af? En 

waar ga je dan naar toe? 

Mijn wekker gaat niet meer af, tenzij ik een 

vroege afspraak heb. Ik ben meestal rond 8.00 

uur op en ga dan of naar de training, stukje 

fietsen of een lekker boek lezen 

 

Met wie zou je 24 uur willen worden 

opgesloten? 

Met niemand. Ik wil gewoon niet opgesloten 

worden. 

 

Hoe lang kun jij zonder telefoon? 

 Ik ben niet telefoonverslaafd en kan gemakkelijk 

weken zonder zoals op vakanties.  

 

Je bent met pensioen, waar ben je allemaal 

druk mee? 

Wout van Dongen 



Ik ben al 27 jaar met vervroegd pensioen omdat 

bij een reorganisatie niet werd herplaatst. Heb 

het zogenaamde zwarte gat nooit gezien en ben 

gaan hardlopen, lezen, puzzelen bij mijn 

kinderen en klussen. Thuis help ik mijn vrouw 

met afwassen, stofzuigen, tuinwerk, beetje 

tekenen en schilderen en frequent mijn familie 

bezoeken. Ik heb zes broers, twee schoonbroers 

en één schoonzus die her en der in Nederland  

wonen. Dus……. 

 

Heb je een guilty pleasure? 

Niet echt of het is luisteren naar muziek uit de 

zestiger jaren en The Dubliners. 

 

Welke zanger mag op jouw verjaardag een 

liedje komen zingen? En welk lied? 

The Dubliners (Wild Rover) of Les Poppys (Non, 

Non, Rien N’a Changé) Daarnaast zingt mijn 

ochtendgroep altijd voor me. Dat is gebruikelijk 

voor iedereen in onze groep trouwens. 

 

Wat is de beste raad die je ooit gekregen hebt, 

en van wie? 

Hou een goed contact met je familie en vrienden 

(mijn moeder) en zoek een club of vereniging 

waar je je thuis voelt.(vader) Ik heb dus nog 

steeds een goed contact met familie en was 

jarenlang lid bij achtereenvolgens bij de 

scouting, de judoclub en nu atletiek. 

 

Jolanda Mik

 

GROTE CLUBACTIE 
Autobedrijf DIBA kocht bij de Grote Clubactie een superlot ten gunste van onze club. Wat een topbedrijf! 

 

 

 

 

  

Finn Hak (U14) bij de Nationale D-spelen in het Olympisch Stadion (baan 8) 



Activiteitenkalender najaar 2023 
De bladeren vallen weer van de bomen: het winterseizoen is aangebroken, met onder meer veel leuke crossjes op het 

programma. Op de kalender op de OSS-VOLO website kun je vanaf deze kalender weer doorklikken voor meer informatie. 

Daarnaast is ook nieuw in Den Bosch: de Parkrun bij de Oosterplas. Elke zaterdagochtend om 9:00u kun je gratis een 5 km lopen 

met tijdregistratie, super leuk! Laat het koudere weer je niet weerhouden om lekker te lopen, loop-ze! 

 

 

 

 

Datum Evenement Plaats 

9 dec Villa Pardoesrun: 6-10km + jeugd Kaatsheuvel 

9 dec Brabantse Kluis trail: 10-20-30 km Aarle-Rixtel 

10 dec Onze Engelermeercross ☺: korte en lange cross + jeugd Den Bosch 

10 dec Herperduincross: korte en lange cross + jeugd (GPCC) Herpen 

14 dec Kerstborrel OSS-Volo Clubhuis 

16 dec Mas Montagne trail: 8-15-23 km Amerongen 

16 dec Voor de jeugd: indoor Keien, diverse onderdelen Uden 

26 dec Kangoeroeloop: 5-7,5-10-15-21-27 km + jeugd Vught 

31 dec Sylvesterloop: 5,5-11-16,5 km (met veel Volo-Volk) Middelrode 

31 dec Auwejaorscross Oirschot: korte/lange cross + jeugd (KCC) Oirschot 

31 dec Eindejaars trail Loonse en Drunense duinen: 12,5-22 km Drunen 

Happy Newyear!! May all your wishes come true!  

7 jan Leenderbos trail: 9-15-21-28 km Leende 

7 jan Bedafcross: korte/lange cross + jeugd Uden 

14 jan 1/2 + 1/4 marathon van Egmond + kidsrun Egmond a. Zee 

14 jan Lunettecross: korte en lange cross + jeugd Vught 

14 jan Dieprijtcross: korte/lange cross + jeugd (KCC) Eersel 

14 jan Witte Ruijsheuvelcross: korte/lange cross + jeugd (GPCC) Oss 

14 jan Amerongse Berg Trail: 12-17-21 km Overberg 

20 jan Voor de jeugd: indoor Molenbroek, diverse onderdelen Gemert 

21 jan Spiridon cross: korte/lange cross + jeugd Rijen 

28 jan Joe Mann Bosloop: korte/lange cross + jeugd (KCC) Best 

27/28 

ja 

Mastboscross: korte/lange cross + jeugd Breda 

4 feb Voor de jeugd: indoor Schutskamp, diverse onderdelen Den Bosch 

4 feb Dommelcross: korte/lange cross + jeugd (MCC) StMichielsgeste

l 

4 feb Pannekoekenbakkercross: korte/lange cross + jeugd (Keien 

cross) 

Uden 

11 feb Austerlitz trail: 7-15-25-35 km Zeist 

10 feb – 13 feb Carnaval! 

18 feb Wedertcross: korte/lange cross + jeugd (KCC) Valkenswaard 

25 feb Rusheuvelcross: korte/lange cross + jeugd (GPCC) Oss 


